

HAPPY
LUNAR NEW YEAR

美

美
如
畫



春回大地
花開富貴

御寶

IMPERIAL TREASURE



包羅萬有

御寶盆菜 Imperial Treasure Pot

小 Small (六人用/Serves 6) \$ 268.00
大 Big (十人用/Serves 10) \$ 428.00

鮑魚盆菜 Abalone Treasure Pot

小 Small (六人用/Serves 6) \$ 348.00
大 Big (十人用/Serves 10) \$ 560.00

條款與條件：所有盆菜售價需另加消費稅，銷售日期至2019年2月4日，僅限外賣，售完即止。盆菜需提前預訂，定購時需全額付款。購買任何一款盆菜不可賺取i-dollar(i\$)。歡迎使用禮券兌換，但不可以與其他會員計劃同時使用。鮑魚盆菜：除了御園（義安城）、御寶火鍋店、寶·粥麵專家和寶·點心以外，御寶飲食集團旗下其他所有分店都將會提供預定和提貨服務；御寶盆菜：除了御寶軒（金沙）、御寶至尊烤鴨店（百利宮）、御園（義安城）、御寶火鍋店、寶·粥麵專家和寶·點心以外，御寶飲食集團旗下其他所有分店都將會提供預定和提貨服務。御寶飲食集團保留修改條款和細則的權利，恕不另行通知。

Terms and Conditions: All Treasure Pots are subject to prevailing GST, available till 4 February 2019 for takeaway only, while stocks last. Advance order of Treasure Pot is required, full payment is required upon ordering. Earning of i-dollar (i\$) is not applicable for purchase of any Treasure Pot. Redemption of membership privileges is allowed but cannot be used in conjunction with other membership programmes. Abalone Treasure Pot: Available at all Imperial Treasure restaurants except Imperial Treasure Fine Shanghai Cuisine (Takashimaya S.C.), Imperial Treasure Steamboat, Treasures Noodle & Congee House and Treasures Yi Dian Xin. Treasure Pot: Available at all Imperial Treasure restaurants except Imperial Treasure Fine Chinese Cuisine (Marina Bay Sands), Imperial Treasure Super Peking Duck (Paragon), Imperial Treasure Fine Shanghai Cuisine (Takashimaya S.C.), Imperial Treasure Steamboat, Treasures Noodle & Congee House and Treasures Yi Dian Xin. Imperial Treasure Restaurant Group reserves all right to change or withdraw any Terms and Conditions without prior notice.



年年有餘

鴻運魚生 (煙三文魚)

Prosperity Yu Sheng (Smoked Salmon)

小 Small \$ 46.80

大 Big \$ 92.80

鴻運魚生 (鮑魚)

Prosperity Yu Sheng (Abalone)

小 Small \$ 148.00

大 Big \$ 288.00

鴻運魚生 (素)

Prosperity Yu Sheng (Vegetarian)

小 Small \$ 32.80

大 Big \$ 62.80

條款與條件：所有魚生售價需另加服務費和消費稅。銷售日期至2019年2月19日，僅限堂食與外賣，售完即止。賺取i-dollar(i\$)僅限堂食。歡迎使用禮券兌換，但不可以與其他會員計劃同時使用。除了寶·粥麵專家和寶·一点心（百利宮、百匯廣場和樟宜機場T4）以外，御寶飲食集團旗下其他所有分店都將會提供預定和提貨服務。御寶飲食集團保留修改條款和細則的權利，恕不另行通知。

Terms and Conditions: All Prosperity Yu Sheng are subject to service charge and prevailing GST, where applicable. Sales of Prosperity Yu Sheng is valid till 19 February 2019, for dine-in and takeaway, while stocks last. Earning of i-dollar (i\$) is applicable for dine-in only. Redemption of membership privileges is allowed but cannot be used in conjunction with other membership programmes. Prosperity Yu Sheng is available at all Imperial Treasure restaurants except Treasures Noodle & Congee House and Treasures Yi Dian Xin (Paragon, Parkway Parade and Changi Airport T4). Imperial Treasure Restaurant Group reserves all right to change or withdraw any Terms and Conditions without prior notice.



步步高升

臘味蘿卜糕
Round Carrot Cake

\$ 26.80

發財年糕
Round Glutinous Cake

\$ 23.80

條款與條件：所有賀歲佳品售價需另加消費稅，銷售日期至2019年2月4日，僅限外賣，售完即止。歡迎提前預訂，定購時需全額付款。購買任何一款賀歲佳品不可以賺取i-dollar (i\$)。歡迎使用禮券兌換，但不可以與其他會員計劃同時使用。除了寶·點心（百利宮）以外，御寶飲食集團旗下其他所有分店都將會提供預定和提貨服務，另外如果單張收據購買賀歲佳品滿S\$800以上，可享受免費送貨到一個地點。御寶飲食集團保留修改條款和細則的權利，恕不另行通知。

Terms and Conditions: All festive goodies are subject to prevailing GST, available till 4 February 2019 for takeaway only, while stocks last. Advance order is required, full payment is required upon ordering, Earning of i-dollar (i\$) is not applicable for purchase of any festive goodies, Redemption of membership privileges is allowed but cannot be used in conjunction with other membership programmes. Festive goodies are available at all Imperial Treasure restaurants except Treasures Yi Dian Xin (Paragon). Complimentary delivery to one (01) location is applicable for orders of festive goodies above S\$800 in a single receipt. Imperial Treasure Restaurant Group reserves all right to change or withdraw any Terms and Conditions without prior notice.



龍馬精神



臘味芋頭糕
Round Yam Cake

\$ 26.80

桂林馬蹄糕
Round Chestnut Cake

\$ 23.80

條款與條件：所有賀歲佳品售價需另加消費稅，銷售日期至2019年2月4日，僅限外賣，售完即止。歡迎提前預訂，定購時需全額付款。購買任何一款賀歲佳品不可以賺取i-dollar (i\$)。歡迎使用禮券兌換，但不可以與其他會員計劃同時使用。除了寶·一點心（百利宮）以外，御寶飲食集團旗下其他所有分店都將會提供預定和提貨服務，另外如果單張收據購買賀歲佳品滿S\$800以上，可享受免費送貨到一個地點。御寶飲食集團保留修改條款和細則的權利，恕不另行通知。

Terms and Conditions: All festive goodies are subject to prevailing GST, available till 4 February 2019 for takeaway only, while stocks last. Advance order is required, full payment is required upon ordering. Earning of i-dollar (i\$) is not applicable for purchase of any festive goodies. Redemption of membership privileges is allowed but cannot be used in conjunction with other membership programmes. Festive goodies are available at all Imperial Treasure restaurants except Treasures Yi Dian Xin (Paragon). Complimentary delivery to one (01) location is applicable for orders of festive goodies above S\$800 in a single receipt. Imperial Treasure Restaurant Group reserves all right to change or withdraw any Terms and Conditions without prior notice.



招財進寶



皇梨酥
Pineapple Cakes

(六塊 / 6pc) \$ 14.80
(十二塊 / 12pc) \$ 29.80

鳳梨球
Pineapple Pastry

(每罐 / per jar) \$ 30.80

條款與條件：所有賀歲佳品售價需另加消費稅，銷售日期至2019年2月4日，僅限外賣，售完即止。歡迎提前預訂，定購時需全額付款。購買任何一款賀歲佳品不可以賺取i-dollar (i\$)。歡迎使用禮券兌換，但不可以與其他會員計劃同時使用。除了寶·一点心（百利宮）以外，御寶飲食集團旗下其他所有分店都將會提供預定和提貨服務，另外如果單張收據購買賀歲佳品滿S\$800以上，可享受免費送貨到一個地點。御寶飲食集團保留修改條款和細則的權利，恕不另行通知。

Terms and Conditions: All festive goodies are subject to prevailing GST, available till 4 February 2019 for takeaway only, while stocks last. Advance order is required, full payment is required upon ordering. Earning of i-dollar (i\$) is not applicable for purchase of any festive goodies. Redemption of membership privileges is allowed but cannot be used in conjunction with other membership programmes. Festive goodies are available at all Imperial Treasure restaurants except Treasures Yi Dian Xin (Paragon). Complimentary delivery to one (01) location is applicable for orders of festive goodies above S\$800 in a single receipt. Imperial Treasure Restaurant Group reserves all right to change or withdraw any Terms and Conditions without prior notice.

參與分館 Participating Restaurants :

御寶軒 Imperial Treasure Fine Chinese Cuisine

- Marina Bay Sands, Level 2 Dining, L2-04 | Tel: 6688 7788

御寶至尊烤鴨店 Imperial Treasure Super Peking Duck

- Asia Square Tower 1, #02-08/10 | Tel: 6636 1868
- Paragon #05-42/45 | Tel: 6732 7838

御寶閣潮州酒家 Imperial Treasure Fine Teochew Cuisine

- ION Orchard, #03-05 | Tel: 6736 2118
- Tanjong Pagar Centre, #02/03-01 | Tel 6384 2722

御園 Imperial Treasure Fine Shanghai Cuisine

- Takashimaya S.C, #04-22 | Tel 6836 6909

御寶軒 Imperial Treasure Cantonese Cuisine

- Crowne Plaza, Changi Airport T3, #01-02 | Tel: 6822 8228
- Great World City, #02-06 | Tel: 6732 2232

御寶火鍋店 Imperial Treasure Steamboat

- ION Orchard, #04-12A | Tel: 6636 9339
- Great World City, #01-140 | Tel: 6235 6008

御寶南北小館 Imperial Treasure Nan Bei Restaurant

- Ngee Ann City, #05-12/14 | Tel: 6738 1238

寶 • 粥麵專家 Treasures Noodle & Congee House

- ION Orchard, #B3-17 | Tel: 6509 8283

寶 • 一点心 Treasures Yi Dian Xin

- Paragon, #B1-08 | Tel: 6262 3662
- Parkway Parade, #02-14/17 | Tel: 6247 9218
- Raffles City Shopping Centre, #B1-37 | Tel: 6262 1662
- Changi Airport Terminal 4, #02-41 | Tel: 6283 3283

御寶

IMPERIAL
TREASURE



Imperial Treasure



ImperialTreasureSG



Imperialtreasure.com